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گروه فرهنگ و هنر- مجموعه 
»مهیار عیار« برای رمضان ۱۴۰۳ آماده 

می شود
تلویزیونی  ســریال  تهیه کننده 
»مهیــار عیــار« با اشــاره بــه آغاز 
تصویربرداری ایــن مجموعه از ۱۷ 
فروردیــن مــاه ۱۴۰۲، گفت: طبق 
برنامه ریزی های انجام شــده قرار بر 
این است سریال را برای رمضان سال 

۱۴۰۳ آماده و روانه آنتن کنیم.
بهــروز مفید دربــاره تازه ترین 
خبرهــای از مجموعه مهیــار عیار، 
اظهار داشــت: طرح سریال »مهیار« ۳ 
ســال پیش از طرف سیمافیلم به بنده 
پیشنهاد شــد که وقتی خواندم نقطه 
نظراتی داشــتم و با نویسنده صحبت 
کردم و تصمیم گرفتیم داستان مهیار که 
قصه راهزنی است که بر اثر یه اتفاق، 
تغییــر منــش و روش می دهد را در 
دوران صفویه روایت کنیم تا مخاطب 
در کنار تماشــای منــش جوانمردی 
قهرمــان قصه بــا آن دوران تاریخی 

کشورمان نیز را آشنا شود.
وی بــا بیــان اینکــه از امرالله 
احمدجو هم در بخش دیالوگ نویسی 
اســتفاده کردیم تا به غنای کار افزوده 
شــود، ادامه داد: یک سالی است که 

فیلم نامه کامل شــده و بعد از ۶ ماه که 
پیــش تولید زمان برد از ۱۷ فروردین 

فیلمبرداری را کلید زده ایم.
تلویزیونی  ســریال  تهیه کننده 
مهیار عیار درباره لوکیشن های مورد 
اســتفاده در تولید ایــن مجموعه نیز 
افزود: در شــهرک سینمایی غزالی و 
بخشی از کاشــان قطعا فیلمبرداری 
خواهیم داشت و در ادامه نیز احتمالا 
از قزوین هم برای لوکیشــن استفاده 

کنیم.
مفید ادامه داد: زمان اولیه تعریف 
شــده برای پروژه ۱۰ ماه بوده است 
کــه ما هم نهایتا ۱۱ تــا ۱۱ ماه و نیم 

فیلمبرداری را تمام خواهیم کرد تا با 
تدوین کار بتونیم آن را برای پخش از 
تلویزیون در رمضان ۱۴۰۳ آماده کنیم.
وی گفــت: مجموعه مهیار عیار 
در ۳۰ قســمت تولید خواهد شد که 
داســتان های متفاوتــی را در هر یک 
یا ۲ قســمت پیگیری می کند. خیلی 
نمی شــود به آن گفت که هر قسمت 
یک اپیزد اســت چرا که شــخصیت 
اصلی داستان زنجیره ای به تمام قصه 

وصل است.
مفیــد تاکیــد کــرد: یکــی از 
ویژگی های ســریال مهیار عیار این 
اســت که ما توجــه خاصی به بحث 

مستشــرقین و جهانگردانی داریم که 
از اروپا به ســمت ایــران می آمدند و 
تحت تاثیر فرهنگ و تمدن ایران قرار 

می گرفتند.
تلویزیونی  ســریال  تهیه کننده 
مهیار عیار خاطرنشــان کرد: داستان 
ســریال اتفاقاتی اســت که در شهر 
اصفهــان می گذرد و مهیار آنها را حل 

می کند.
بهروز مفید، تهیه کننده، کارگردان 
سینما و تلویزیون، در آثاری همچون 
سریال تلویزیونی هشت و نیم دقیقه، 
یک وجب خاک و مجموعه بیگانه ای 

با من است فعالیت داشته است.
ســریال تلویزیونی مهیار عیار 
کــه محمدرضا نیکو فیلمنامه آن را به 
نگارش درآورده در شــبکه دو سیما 
ساخته خواهد شد و کارگردانی آن را 

سیدجمال سیدحاتمی برعهده دارد.
کامــران تفتــی، بهنام تشــکر، 
الیــکا عبدالرزاقــی، آشــا محرابی، 
صفــا آقاجانی، رامیــن ناصرنصیر، 
جــواد انصافی، آتش تقی پور، مهدی 
حاجیــان، بهروز بخــت آور، جواد 
کشانی و سهیل نوشــادیان از جمله 
بازیگرانی هســتند که حضورشان در 

این سریال نهایی شده است.

گروه فرهنــگ و هنر-کمپانی 
نتفلیکس از ســفارش ســاخت یک 
مجموعه ســریال انیمیشــن بر اساس 
ســریال موفق »چیزهای عجیب« خبر 

داد.
تقریباً تمام جزئیــات درباره این 
سریال انیمیشن مخفی نگه داشته شده 
اســت، به غیر از این که خالقان سریال 
»چیزهای عجیب« یعنی برادران »دافر« 
 Upside Down« از طریق کمپانی
Pictures« تهیه کننــده اجرایی این 

پروژه نیز هستند.
سریال »چیزهای عجیب« از زمانی 
که اولین بار در ســال ۲۰۱۶ پخش شد، 
ثابــت کرده که یــک موفقیت جهانی 
و یکــی از محبوب ترین ســریال های 

اوریجینال نتفلیکس است. خبر ساخت 
فصل پنجم و نهایی این سریال نیز فوریه 

۲۰۲۲ منتشر شد.
به عنــوان یکــی از موفق تریــن 

سریال های طولانی مدت در نتفلیکس، 
ســریال »چیزهــای عجیــب« از یک 
داستان شهری کوچک درباره یک پسر 
گمشــده و ارجاعات دهه ۸۰، به یک 

سریال علمی تخیلی ترسناک و بسیار 
تاریک تر و اکشن تبدیل شده است که 
شامل تاسیسات مخفی دولتی و دخالت 

نظامی برخی کشورها می شود.
در کنار داستان های بلندپروازانه، 
بودجه چشمگیر ۳۰ میلیون دلاری برای 
هر قسمت این ســریال در نظر گرفته 
شــده که آن را به یکی از پرهزینه ترین 
سریال های تاریخ تبدیل کرده است. تنها 
هزینه ساخت فصل چهارم این سریال 

۲۷۰ میلیون دلار اعلام شده است.
برادران »دافر« پیش تر از ســاخت 
یک دنباله مستقل برای سریال »چیزهای 
عجیب« و همچنین اقتباسی نمایشی از 
آن خبر داده بودند که قرار است در تئاتر 

وست انِد لندن به روی صحنه برود.

مجموعه»مهیارعیار«برایرمضان۱۴۰۳آمادهمیشود

»چیزهایعجیب«سریالانیمیشنمیشود

فرهنگ و هنر

گروه فرهنــگ و هنر- مجتبی 
بهزادیان سرپرست موسسه بهمن سبز 
که فیلم »دســته دختران« به کارگردانی 
منیر قیدی را در ترکیب فیلم های اکران 
عید فطر دارد، درباره نسخه آماده اکران 
این فیلم توضیــح داد: در حال حاضر 
برای آماده ســازی مقدمات اکران فیلم 
»دســته دختران« در خرمشهر و آبادان 
هســتیم و در تلاشیم تا فضایی مناسب 

آغاز اکران این فیلم در این شهرها فراهم 
بیاوریم. با توجه به صحبت هایی که با 
آقای منصوری به عنــوان تهیه کننده و 
خانم قیدی به عنــوان کارگردان فیلم 
داشــتیم، به این نتیجه رسیدیم که فیلم 
برای اکران عمومی باید نسبت به نسخه 

جشنواره کمی کوتاه تر شود.
وی ادامه داد: علاوه بر زمان فیلم، 
تصمیم گرفتیم در بخش تدوین، صدا 

و آهنگسازی هم تغییراتی داشته باشیم 
و امیدواریم تــا ۳۰ فروردین که زمان 
آغاز اکران فیلم های عید فطر اعلام شده 
است، به نسخه نهایی برسیم. به نظرمان 
نســخه ای که در حال آماده ســازی آن 
هســتیم، متفاوت تر و البته جذاب تر از 
نسخه جشنواره خواهد بود و مخاطب 
هم بــا ورژن متفاوتــی از فیلم مواجه 
می شــود. بهزادیان دربــاره جزییات 

اصلاحــات اعمال شــده در فیلم هم 
توضیح داد: هنوز داریم روی این موارد 
کار می کنیــم و حجم اصلاحات آنقدر 
نخواهد بود که به کلیات فیلم لطمه بزند. 
حجم این تغییرات نهایت در حد چند 
دقیقه خواهد بود و دوستان همچنان از 
طرف خانم قیدی مشغول کار بر روی 
فیلم هستند. هنوز این نسخه برای اکران 
عمومی نهایی نشده است. نسخه فیلم 
در جشنواره فجر در حدود ۱۱۲ دقیقه 
بــود و من امیــد دارم در حدود ۷ الی ۸ 
دقیقه این نســخه برای اکران عمومی 
کوتاه تر شــود. این پخش کننده درباره 
انتخاب بازه عید فطر برای اکران »دسته 
دختران« و همزمانی آن با اکران فیلم های 
پرفروشــی مانند »فســیل« هم گفت: 
واقعیت این اســت که ما سال گذشته 
هم فیلم »لوپتو« را در شــرایطی اکران 
کردیم که اوج شلوغی ها و اعتراضات 
در کشور بود. ما معتقدیم این ما هستیم 
که می توانیم فضا را براســاس ترکیب 
فیلم هــای روی پــرده مدیریت کنیم. 
شاید آن زمان هم عده ای به حوزه هنری 
خرده می گرفتند که الان چه وقت اکران 
فیلم کودک اســت؟ اما اتفاقی که برای 
»لوپتــو« رخ داد باعث شــد فضا برای 

ورود فیلم های دیگر به چرخه اکران هم 
فراهم شود. درباره »دسته دختران« هم 
فکر می کنیم با توجه به اینکه به سالروز 
ســوم خرداد و آزادســازی خرمشهر 
نزدیک هســتیم، برای مان مهم بود که 
اکران فیلم به این مناســبت هم نزدیک 
باشــد. وی افــزود: از آنجایی که این 
فیلم در ژانر دفاع مقدس قرار می گیرد، 
امیدواریم فضایی که برای مناسبت سوم 
خرداد در کشــور شکل می گیرد هم به 
بهتر دیده شدن آن کمک کند.بهزادیان 
دربــاره پیش بینی خود از میزان فروش 
فیلــم هم گفت: پیش بینــی دقیقی که 
نمی توان داشت اما ما تمام تلاش خود 
را می کنیم تا فیلم به بهترین شکل دیده 
شود. از همه ظرفیت ها استفاده می کنیم 
و امیدواریم اتفاقات خوبی هم در گیشه 
برای آن رخ دهد. فیلم »دسته دختران« 
فیلم شریفی اســت که زحمت بسیار 
زیادی برای آن کشــیده شده است. در 
جشــنواره فیلم فجر حاشیه هایی برای 
فیلم به وجود آمد که تلاش می کنیم به 
این حواشی ورود نداشته باشیم تا فیلم 
به بهترین شکل به مخاطبش ارائه شود. 
به نظرم مخاطب هم ناراضی از ســالن 
ســینما خارج نمی شود. البته که سلیقه 

افراد متنوع اســت و ایــن احتمال هم 
وجــود دارد که بالاخره عده ای از فیلم 
راضی نباشند. تلاش ما اما این است که 
بهترین اتفاق برای این فیلم در اکران رخ 
بدهد. وی درباره همزمانی اکران »دسته 
دختران« و »غریب « و احتمال تأثیر منفی 
ایــن همزمانی بر فــروش دو فیلم هم 

توضیح داد: اکران فیلم »غریب« از اواخر 
اســفندماه آغاز شد و یک ماه بعد از آن 
اکران »دسته دختران« دارد آغاز می شود. 
از طرف دیگــر هم جنس این دو فیلم 
متفاوت از هم اســت. درست است که 
هر دو فیلم در ژانر دفاع مقدس تعریف 
می شوند اما می دانیم که فیلم »غریب« 

تک محور و قهرمان محور است اما فیلم 
»دســته دختران« قصد دارد روایت گر 
یــک موضوع ویژه درباره حضور زنان 
در دوران دفاع مقدس باشد. از این منظر 
اکران همزمان این دو فیلم منافاتی با هم 
نخواهد داشــت و بعید است مشکلی 

برای هم به وجود بیاورند.

گــروه فرهنــگ و هنر-مهدی 
خســروی کارگردان فیلــم »عروس 
خیابان فرشــته« با اشاره به اینکه از ابتدا 
قصد ساخت فیلم دیگری را داشته تأکید 
کرد که سلیقه محمدرضا شریفی نیا در 

فضای کلی این فیلم غالب بوده است.
مهدی خســروی کارگردان فیلم 
ســینمایی »عروس خیابان فرشته« از 
فیلم های اکران نوروز ۱۴۰۲ سینماهای 
کشــور درباره میزان رضایت خود از 
فــروش این فیلم گفــت: واقعیت این 
است که هم راضی هستم و هم نیستم. 
بالاخــره با توجه بــه فروش فیلم های 
دیگری مانند »غریب«، »بخارســت« و 
»ملاقات خصوصی« که همزمان با این 
فیلــم روی پرده بوده اند فیلم ما فروش 
بدی نداشته است اما شخصاً معتقدم که 
این فیلم پتانسیل فروش بسیار بالاتری 
را هم داشت و می توانست بیش از این ها 
فروش داشته باشد.این کارگردان درباره 
دلایل فروش پایین تر از حد انتظار فیلم 
گفت: هم ماجرای تبلیغات و هم روندی 
که برای ورود فیلم به چرخه اکران طی 
شــد، بالاخره روی میزان فروش فیلم 
تأثیر می گذارد. ما کمی با تأخیر متوجه 

اکران فیلم شــدیم و این ها فاکتورهای 
مختلفی است که تأثیر مستقیم بر فروش 
یک فیلم می گذارد. زمانی شاید بتوانیم 
با جزییات بیشــتر درباره این فاکتورها 
صحبــت کنیم و ترجیح می دهم بعد از 
اتمام اکــران فیلم درباره آن ها صحبت 
کنــم.وی بــا تأکید بــر رضایت خود 
برای اکران این فیلم در نوروز امســال 
به رغم همزمانــی با ماه مبارک رمضان 
تأکید کرد: به نظرم از این بابت مشکلی 
متوجه فیلم ما نیست. حتی برخی این 
ســوال را مطرح می کننــد که چرا این 
فیلم را همزمان با فیلمی مثل »فســیل« 
اکران کرده ایم؟ به نظر شخصی من اگر 
کسی ادعای دوندگی دارد باید خود را 
در میدان عرضه کند. فیلم ما هم با تمام 
این تفاسیر تا به امروز روی پای خودش 
ایستاده است و خداراشکر فروش بدی 
هم نداشته است. در عین اینکه می گوییم 
ایده آلی که برای این فیلم در نظر داشتیم 
اتفاق نیفتاده است.خسروی در تشریح 
ایده آل هایــی که بــرای فیلم »عروس 
خیابان فرشته« اتفاق نیفتاده است گفت: 
بالاخره وقتی ترکیب فیلم ها برای اکران 
عمومی اعلام می شود هر فیلمی شرایط 

متفاوتی برای ورود به چرخه اکران دارد. 
به عنوان نمونه بســیاری از سینماداران 
می گوینــد از دو روز قبل از آغاز اکران 
نوروزی، همــه مــواد تبلیغاتی فیلم 
»فســیل « را در اختیار داشته اند اما مواد 
تبلیغاتــی فیلم ما به دلایلی با چند روز 
تعطیل به سینماها رسید و عملًا روزهای 
ابتدایی را از دست دادیم. بالاخره همین 
مواد تبلیغاتــی به خصوص در محیط 
سینماهاست که روی انتخاب مخاطبان 
هم تأثیر می گذارد. در زمینه تبلیغات ما 
می توانستیم بهتر عمل کنیم. وی بااشاره 
به از بین رفتن ظرفیت های تبلیغاتی ای 
مانند اکران های مردمی برای فیلم های 
روی پرده هم گفت: بالاخره بازیگران 
فیلم ما هر یک به دلایلی که شاید بخشی 
از آن ها شخصی هم باشند نمی خواستند 
یا نمی توانســتند برای فیلم تبلیغ کنند. 
بالاخره بازیگــران ما در کنار یکدیگر 
تعداد قابل توجهی فالوور و دنبال کننده 
در فضای مجازی دارند و سکوت آن ها 
می تواند این حس بــد را در مخاطب 
به وجــود بیاورد که بازیگر با فیلمی که 
بازی کرده است همراه نیست. که البته 
این موضوع درباره فیلم ما صادق نیست. 

از طــرف دیگر هر یک از این بازیگران 
طرفدارانی دارند که می توانند از طریق 
همین صفحات مجازی از اکران فیلم ها 
با خبر شوند اما ما این ظرفیت را هم از 
دست دادیم.کارگردان »عروس خیابان 
فرشــته« ادامه داد: مــن فکر می کنم ما 
چیزی در حــدود دو برابر رقم فروش 
فعلی فیلم در گیشــه را به دلیل همین 
مــواردی که بــه آن ها اشــاره کردم از 
دســت داده ایم. از نظر من این فیلم در 
همین شرایط می تواند ۱۳ تا ۱۴ میلیارد 
تومان فروش داشــته باشد که این رقم 
محقق نشده اســت. در حال حاضر از 
نظر میزان فروش فیلم ها شکافی میان 
فیلم »فســیل« و دیگر فیلم های روی 
پرده وجود دارد که فیلم ما می توانست 
تا حدود زیادی این شــکاف را پر کند.
خســروی درباره تبلیغات ماهواره ای 
فیلم »عروس خیابان فرشته« هم گفت: 
حتماً این تبلیغات روی فروش فیلم ما 
تأثیر داشته و مختص فیلم ما هم نیست. 
دیگر فیلم های اکران هم از این ظرفیت 
استفاده می کنند. اساساً هر یک از فیلم ها 
راه های مختلفی بــرای تبلیغ دارند که 
باید به یک انسجام برسد. شرکت های 
پخش بزرگ مانند فیلمیران می توانند 
این شــرایط منسجم را برای فیلم مانند 
»فســیل« ایجاد کنند. ما در این زمینه اما 

کاملًا غریب بودیم!

وی درباره ممنوعیت قانونی تبلیغ 
فیلم ها در ماهواره هم توضیح داد: واقعاً 
در جریان جزییات فرآیند تبلیغ فیلم ها 
در این فضا نیســتم و نمی خواهم هم 
اطلاعی از این موارد داشته باشم! خود 
من علاقه مند به تبلیغ فیلمم در تلویزیون 
بودم اما وقتی فضای مناسبی در اختیار 
ما نیست و نمی توانیم تلویزیون خودمان 
را به واسطه هزینه های سنگینی که اعلام 
می شود در اختیار داشته باشیم، طبیعتاً 
سراغ راه های دیگر می رویم. فیلم قبلی 
من یعنی »هفت معکوس« از تبلیغات 
تلویزیونی رایگان بهره مند بود و ما هم 
به صورت گسترده از آن استفاده کردیم. 
در حال حاضر هم مسئولیت تبلیغات 
و پخش فیلم برعهده دفتر پخش است 
و تا امروز چیــزی درباره تذکر قانونی 
بابت استفاده از این تبلیغات درباره فیلم 
»عروس  نشنیده ام.کارگردان  خودمان 
خیابان فرشته« درباره شباهت تیزرهای 
تبلیغاتی این فیلم به برخی از فیلم های 
بفروش و گیشه پسند دهه های گذشته 
در ســینما، توضیح داد: مــن در مقام 
کارگردان بسیار تلاش کردم تا این فیلم 
شبیه آن طیف فیلم هایی که شما مدنظر 
دارید و خود من هم دوست شان ندارم، 
نشــود. فیلم قبلی من هم ثابت می کند 
که نمی خواهم به ســمت این مدل از 
ســینما بروم. امــا فاکتورهایی وجود 

داشت که ما را به سمت این فیلم سوق 
داد. در عین اینکه موافق هم نیســتم که 
دوره این جنس فیلم ها گذشــته است. 
من بــا فیلم هایی که زمانی به فیلم های 
گیشه پسند معروف بودند کاری ندارم 
بلکه یک سری فاکتورهای مشخص را 
مدنظر دارم و معتقدم سینمایی که قرار 
اســت در آن گردش پول اتفاق بیفتد، 
باید سلیقه مخاطب عام را هم به صورت 
جدی مدنظر قرار دهد. این جنس سینما 
باید به نیازهای مخاطب مانند موسیقی 

و ترانه در فیلم هم توجه داشته باشد.
وی دربــاره تأثیــر محمدرضــا 
شــریفی نیا در ایجاد فضــای فعلی در 

فیلــم »عــروس خیابان فرشــته« هم 
گفت: بالاخره تجربه ایشان در سینما و 
فیلمسازی بسیار بیشتر از بنده است. ما 
از ابتدا قرار بود فیلم دیگری را بسازیم 
اما بعدها که جلساتی با سرمایه گذار فیلم 
و آقای شریفی نیا و آقای مجتبی متولی 
داشتیم، شرایط تغییر کرد. البته قصه فیلم 
را واقعاً دوست داشتم اما تأثیر سلیقه و 
تجربه آقای شریفی نیا بر خروجی فیلم، 
مشــهود است. در جزییات سعی کردم 
تفاوت هایی را به وجود بیاورم اما اینکه 
چقدر موفق بوده ام یا نبوده ام را مخاطبان 
بایــد بگویند. وقتی فیلمــی در طول 
۳ هفته اکــران نزدیک ۴ میلیارد تومان 

می فروشد، مشخص است که مخاطب 
خود را پیدا کرده اســت و نمی توانیم 
منکر این موضوع شویم.بالاخره فیلمی 
که در بخش های مختلف سعی می کند 
از مخاطب خنده بگیرد، می تواند جزو 
فیلم های کمدی هم قرار بگیرد اما فیلم 
ما، تکیه اصلی اش بر پایه یک قصه است. 
ما خیلی جاها می توانســتیم خنده های 
بیشــتری هم از مخاطــب بگیریم اما 
برنامه مان از ابتدا این نبود. ما به قصه ای 
متعهد بودیم که سعی کردیم همان را به 
خوبی بپرورانیم در عین اینکه به برخی 
آســیب های اجتماعی هم در قالب آن 

پرداخته ایم.

 اکران فیلم »غریب« از اواخر اسفندماه آغاز شد و یک ماه بعد از آن اکران »دسته دختران« دارد 
آغاز می شود. درست است که هر دو فیلم در ژانر دفاع مقدس تعریف می شوند اما می دانیم که 
فیلم »غریب« تک محور و قهرمان محور است اما فیلم »دسته دختران« قصد دارد روایت گر یک 
موضــوع ویژه درباره حضور زنان در دوران دفاع مقدس باشــد. از این منظر اکران همزمان 
این دو فیلم منافاتی با هم نخواهد داشــت و بعید اســت مشــکلی برای هم به وجود بیاورند.

سلیقهشریفینیادر»عروسخیابانفرشته«مشهوداست؛

دراکرانغریبیم!

مجتبی بهزادیان پخش کننده فیلم سینمایی »دسته دختران« به ارائه توضیحاتی درباره آماده سازی این فیلم
 برای اکران در عید فطر پرداخت.

پخش کننده فیلم مطرح کرد؛

تدارک »دسته دختران« 
برای اکران فطر
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